

DEPARTMENT OF TRANSPORT
CANADIAN AIR TRANSPORTATION
ADMINISTRATION
CIVIL AERONAUTICS
CERTIFICATE OF AIRWORTHINESS



CANADA

MINISTÈRE DES TRANSPORTS
ADMINISTRATION CANADIENNE DES
TRANSPORTS AÉRIENS
AÉRONAUTIQUE CIVILE
CERTIFICAT DE NAVIGABILITÉ

(1) Nationality and Registration Marks Marques de nationalité et d'immatriculation C-GAPO	(2) Manufacturer and Manufacturer's Designation of Aircraft Constructeur et Désignation de l'aéronef Piper Aircraft Corporation PA-28-236	(3) Aircraft Serial No. Numéro de série de l'aéronef 28-7911292
---	--	---

Normal/ normale

(5) This Certificate of Airworthiness is issued pursuant to the Convention on International Civil Aviation signed at Chicago the 7th December, 1944 and the Air Regulations in respect to the above mentioned aircraft which is considered to be airworthy when maintained and operated in accordance with the foregoing and either the Aircraft Specification or Type A Approval, the Weight and Balance Report and Aircraft Flight Manual.

(5) Le présent certificat de navigabilité est délivré en vertu de la convention relative à l'Aviation Civile Internationale signée à Chicago le 7 Décembre 1944 et du Règlement de l'Air en ce qui concerne l'aéronef mentionné ci-dessus, considéré comme étant en bon état de navigabilité quand il est entretenu et exploité conformément à ce qui précède et soit aux spécifications soit à l'homologation de type de l'aéronef, au rapport de poids et centrage et au manuel de vol de l'aéronef.

(6) Unless expired, suspended or cancelled in accordance with the Air Regulations, this certificate shall remain in force so long as the aircraft identified above is maintained and certified airworthy in accordance with the Air Navigation Orders.

(6) Sauf expiration, suspension ou annulation en vertu du Règlement de l'Air, le présent certificat demeurera en vigueur tant que l'aéronef mentionné ci-dessus sera entretenu et certifié comme étant en bon état de navigabilité conformément aux Ordonnances sur la Navigation Aérienne.

(7) This certificate shall expire if the condition and conformity inspection procedure is not completed as provided for in Air Navigation Order, Series II, No. 4.

(7) Le présent certificat expirera si les procédures relatives à l'inspection de l'aéronef quant à son état et à sa conformité ne sont pas suivies conformément à l'Ordonnance sur la Navigation Aérienne Série II, no. 4.

14 Apr/avr 1982

Date of Issue - Date de délivrance

FOR Minister of Transport - Ministre des Transports

SEAL - SCEAU

26-0038 (7-77)

SEE REVERSE SIDE - VOIR AU VERSO



Transport Canada

Transports Canada

REPLACED/remplace 25 MAR/mars 1993

STANDARD CERTIFICATE OF AIRWORTHINESS

CERTIFICAT DE NAVIGABILITÉ STANDARD

1. Nationality and Registration Marks Marques de nationalité et d'immatriculation C-GAPO	2. Aircraft Manufacturer and Model Constructeur et modèle de l'aéronef PIPER AIRCRAFT CORPORATION PA-28-236	3. Aircraft Serial Number Numéro de série de l'aéronef 28-7911292	4. Category - Catégorie NORMAL
--	--	---	-----------------------------------

5. Authority and basis for issuance
This Certificate of Airworthiness is issued pursuant to the **Aeronautics Act** and certifies that, as of the date of issuance, the aircraft to which it was issued has been inspected and found to conform to the type approval thereof, to be in a condition for safe operation, and has been shown to meet the requirements of the comprehensive and detailed airworthiness code as provided by Annex 8 to the Convention on International Civil Aviation.

5. Autorisation et conditions de délivrance
Le présent certificat de navigabilité est délivré en vertu de la **Loi sur l'aéronautique** et certifie qu'à la date de délivrance dudit certificat, l'aéronef visé par ce certificat, a été inspecté, est conforme à son homologation de type, est apte à voler en toute sécurité et a démontré qu'il satisfait aux exigences du code de navigabilité complet, et détaillé tel que décrit à l'Annexe 8 de la Convention de l'Aviation civile internationale.

6. Terms and Conditions
Unless suspended or cancelled in accordance with the **Aeronautics Act**, this certificate shall remain in force so long as the aircraft identified above is maintained and certified in accordance with the Airworthiness Manual.

6. Conditions et modalités
Conformément à la **Loi sur l'aéronautique**, à moins qu'il n'y ait suspension ou annulation, le présent certificat reste en vigueur tant que l'aéronef ci-haut mentionné est entretenu et certifié conformément au Manuel de navigabilité.

7. In respect of Part II of Annex 16 (aircraft noise) to the Convention on International Civil Aviation and the **Aeronautics Act**, this aircraft:

7. En vertu de la Partie II de l'Annexe 16 (bruit des aéronefs) de la Convention relative à l'Aviation civile internationale et de la **Loi sur l'aéronautique**, l'aéronef mentionné:

complies with the requirements
satisfait aux exigences

does not comply with the requirements
ne satisfait pas aux exigences

is not required to comply
n'est pas obligé de satisfaire aux exigences

14 APR/avr 1982

Date of Issue - Date de délivrance

B. MOSCROP

For the Minister of Transport - Pour le ministre des Transports

B. Moscrop

Seal
Sceau